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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  

Tid:  onsdag den 29 november 2017, 18.30–20.30 

Plats:  Medborgarkontoret i Tullinge   

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

Anders Thorén  

Carl Widercrantz, POLSEK  

Per Börjel (deltog via telefon)  

Elisabet Thorén 

Christian Wagner (del av mötet)  

Fredrik Ahlinder	  	  

Rita Ilomäki  

Bertil Rolf (inbjuden)	   	   	  	  
	   	  

Frånvarande:  Louise Linder  

	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  

Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  	  
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§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  	  
Det	  fanns	  inga	  kommentarer	  till	  föregående	  protokoll.	  Protokollet	  godkändes.	  	  	  
	  

§3	   Information	  från	  Bertil	  Rolf	  om	  utbildningsnämnden	  	  	  
Tullingepartiets	  ledamot	  i	  utbildningsnämnden,	  Bertil	  Rolf,	  var	  inbjuden	  till	  kvällens	  
styrelsemöte	  för	  att	  berätta	  om	  nämndarbetet	  och	  SALSA-‐modellen.	  Det	  fanns	  även	  
möjlighet	  att	  ställa	  frågor	  till	  Bertil.	  	  	  
	  
Vid	  senaste	  mötet	  med	  utbildningsnämnden	  handlade	  ett	  av	  ärendena	  om	  en	  översyn	  

	   av	  nämndens	  resursfördelningsmodell	  (SALSA).	  Om	  det	  nya	  förslaget	  genomförs	  
	   innebär	  det	  att	  skolpengen	  till	  "utsatta	  skolor"	  kommer	  att	  öka	  och	  skillnaden	  mellan	  
	   högsta	  och	  lägsta	  skolpeng	  i	  grundskolan	  kommer	  att	  öka	  från	  dagens	  ca	  9000	  kr	  per	  
	   elev	  till	  det	  dubbla.	  I	  förskolan	  kommer	  förslaget	  att	  stegvis	  höja	  andelen	  
	   behovsprövat	  från	  dagens	  10	  %	  till	  20	  %.	  Det	  kan	  innebära	  att	  vissa	  förskolor	  i	  
	   exempelvis	  Tullinge	  kan	  tvingas	  minska	  personaltätheten.	  

	  
Utbildningsnämndens	  ordförande	  återkallade	  dock	  det	  nya	  resursfördelningsförslaget	  

	   eftersom	  förslaget	  på	  vissa	  punkter	  var	  oklart	  formulerat.	  Men	  ärendet	  återkommer	  
	   på	  decembermötet	  12/12.	  	  

	  
TUP	  har	  tidigare	  stöttat	  SALSA,	  men	  nu	  diskuterades	  det	  om	  vi	  ska	  ändra	  uppfattning.	  
Beslutades	  dock	  att	  TUP	  fortsatt	  står	  bakom	  SALSA	  men	  att	  basbeloppet	  inte	  får	  bli	  för	  
lågt.	  TUP	  ska	  bevaka	  att	  basbeloppet	  har	  en	  tillräcklig	  nivå	  för	  att	  säkerställa	  god	  
kvalité.	  	  
	  

§4	  	   Delningsfrågan	  
Carl	  har	  haft	  kontakt	  med	  advokat	  Jan	  Södergren	  gällande	  möjligheten	  att	  gå	  till	  

	   Europadomstolen.	  Kommuner	  i	  sig	  har	  inte	  talerätt	  i	  Europadomstolen.	  Men	  
	   politiska	  partier	  har	  talerätt	  enligt	  artikel	  34	  i	  konventionen	  (det	  finns	  en	  sex	  
	   månaders	  frist	  för	  talerätt	  i	  Europadomstolen).	  	  

	  
Vi	  måste	  kunna	  hänga	  upp	  ärendet	  på	  en	  bestämmelse	  i	  Europakonventionen.	  Den	  

	   som	  ligger	  närmast	  till	  hands,	  enligt	  Jan,	  är	  artikel	  3	  i	  första	  tilläggsprotokollet	  
	   om	  fria	  val.	  Den	  bestämmelsen	  reglerar	  främst	  lagstiftande	  församlingar.	  
	   Europadomstolen	  har	  dock	  uttryckligen	  sagt	  att	  den	  inte	  gäller	  kommunalval	  och	  inte	  
	   heller	  folkomröstningar.	  

	  
Man	  skulle	  möjligen	  kunna	  hävda	  diskriminering	  gentemot,	  Vaxholm,	  Vara	  och	  

	   Botkyrka.	  Vi	  måste	  då	  plocka	  fram	  och	  studera	  detaljerna	  om	  de	  folkomröstningarna.	  
	  
Jan	  är	  inte	  specialist	  på	  kommunrätt	  och	  har	  därför	  svårt	  att	  kategoriskt	  utesluta	  

	   att	  vi	  kan	  hänga	  upp	  situationen	  på	  en	  annan	  bestämmelse	  i	  konventionen.	  Vill	  
	   vi	  diskutera	  det	  vidare	  kan	  han	  ta	  in	  oss	  för	  en	  s.k.	  konsultation.	  En	  sådan	  
	   kostar	  2	  500	  kr	  per	  timme	  exklusive	  moms	  (3	  125	  kr	  inklusive	  moms).	  

	  
Beslutades	  att	  inte	  gå	  vidare	  med	  detta.	  Vi	  testar	  istället	  andra	  spår.	  	  
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§5	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	  
	   TUP	  deltog	  på	  budgetdebatten	  i	  KF	  23	  november.	  Alla	  ledamöter	  som	  deltog	  från	  TUP	  
	   gjorde	  bra	  inlägg	  i	  debatten.	  Fredrik	  påpekade	  dock	  att	  det	  var	  krångligt	  att	  se	  
	   webbsändningen.	  Beslutades	  att	  vi	  ska	  uppmana	  fler	  förtroendevalda	  att	  komma	  till	  
	   KF	  för	  att	  se	  debatterna	  live.	  	  	  
	  

På	  kommande	  KF	  kommer	  TUPs	  motion	  om	  båtpendling	  att	  behandlas.	  	  	  

§6	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan.	  
Anders	  visade	  nya	  hemsidan	  som	  går	  att	  nå	  via	  www.atloe.se.	  Diskuterades	  gällande	  
innehållet.	  En	  av	  synpunkterna	  var	  att	  Tullinge	  egen	  kommun	  bör	  vara	  första	  rubriken	  
på	  hemsidan.	  Det	  måste	  tydligt	  framgå	  att	  delningen	  är	  TUPs	  huvudfråga.	  	  

I	  början	  av	  2018	  ska	  nya	  hemsidan	  vara	  klar.	  Det	  är	  dock	  viktigt	  att	  vi	  är	  helt	  nöjda	  med	  
hemsidan	  innan	  den	  presenteras	  för	  allmänheten.	  	  

b) Kommunikation	  –	  Media	  	  
Elisabet	  redogjorde	  för	  senaste	  nytt	  i	  media.	  Det	  har	  varit	  många	  negativa	  rubriker	  om	  
Tullinge,	  bland	  annat	  om	  mord	  och	  annan	  brottslighet.	  	  	  

c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	   	  	   	  
Se	  Louise	  utskickade	  rapport.	  	  

d) Den	  andra	  vägen	  	  
Camilla	  rapporterade	  från	  LPN:s	  regionala	  höstmöte	  i	  Bergshamra	  och	  gav	  ett	  axplock	  
från	  mötesprotokollet.	  Konstaterades	  att	  partierna	  har	  liknande	  förutsättningar	  
gällande	  exempelvis	  följande	  punkter:	  	  	  

• Flera	  partier	  startade	  genom	  missnöjesyttringar.	  

• Flera	  partier	  är	  partipolitiskt	  obundna.	  	  

• Det	  är	  viktigt	  för	  flera	  partier	  att	  synas	  på	  sociala	  medier.	  

• Många	  partier	  har	  svårt	  att	  rekrytera	  medlemmar.	  	  

	   	  
§7	   Valprocess	  för	  att	  fastställa	  valsedel	  till	  fullmäktige	  	  

Klas	  Bovin,	  Mimmi	  Zethraeus	  och	  Elizabeth	  Bushby	  har	  tackat	  ja	  till	  att	  arbeta	  som	  
valberedning	  för	  att	  förbereda	  TUPs	  valsdel	  till	  kommunfullmäktige.	  Ett	  första	  möte	  
med	  gruppen	  kommer	  att	  ske	  i	  december.	  	  

§8	   Utdelning	  av	  julklapp	  från	  TUP	  
Vi	  har	  tidigare	  beslutat	  att	  ta	  fram	  en	  ny	  giweaway.	  Detta	  blir	  i	  form	  av	  2	  400	  
kartonger	  med	  vardera	  2	  kronljus	  och	  2	  servetter.	  Till	  gåvan	  följer	  ett	  litet	  brev	  med	  en	  
kort	  text	  om	  vad	  TUP	  vill.	  Dessa	  ska	  delas	  ut	  på	  julmarknaden	  i	  Tullinge	  C	  den	  9	  
december	  samt	  vid	  pendeltågsstationen.	  Vi	  har	  fått	  god	  respons	  från	  medlemmar	  som	  
vill	  hjälpa	  till	  att	  paketera	  och	  dela	  ut	  julklapparna.	   	  
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Kostanden	  för	  aktiviteten	  är	  följande:	  
	   Kartonger	  3000	  kr	  
	   Ljus	  7900	  kr	  
	   Omslagspapper	  747,5	  kr	  
	   Servetter	  1440	  kr	  	  
	   Brev	  549	  kr	  	  
	   Tejp	  240	  kr	  	  
	   Etiketter	  2127	  kr	  
	   Totalt	  16	  003,5	  kr	  	  
	  
Följande	  styrelsemedlemmar	  har	  hittills	  anmält	  att	  de	  vill	  hjälpa	  till	  med	  utdelning	  av	  
julklappar	  på	  julmarknaden:	  	  	  
Förmiddag:	  Fredrik,	  Anders,	  Carl.	  
Eftermiddag:	  Rita	  och	  Camilla.	  	  
	  

§9	   Möte	  om	  Tullinge	  C	  	  
Kommunen	  har	  tillsammans	  med	  Balder/Tulia,	  HSB	  och	  Botkyrkabyggen	  hållit	  en	  
medborgardialog	  om	  Tullinge	  C	  i	  olika	  etapper	  under	  2017.	  Nu	  vill	  Balder	  diskutera	  
samt	  presentera	  resultatet	  av	  medborgardialogen	  för	  de	  som	  är	  verksamma	  i	  centrum.	  
TUP	  är	  inbjudna	  till	  detta	  möte	  som	  äger	  rum	  den	  12	  december,	  klockan	  17.00	  i	  
lokalen	  intill	  biblioteket.	  Beslutades	  att	  TUP	  ska	  delta	  på	  mötet.	  	  

	  
§10	   Medlemsmiddag	  	  

Diskuterades	  gällande	  när	  vi	  ska	  ha	  nästa	  medlemsmiddag.	  Beslutades	  att	  den	  bör	  
planeras	  till	  början	  av	  februari,	  helst	  en	  lördag	  på	  Akvarellen.	  Carl	  får	  i	  uppdrag	  att	  
återkomma	  med	  förslag	  på	  datum.	  	  	  

	  
§11	   Telefon/Skype-‐möten	  

Diskuterades	  angående	  om	  Skype-‐möten	  kan	  vara	  ett	  komplement	  till	  fysiska	  
styrelsemöten.	  Generellt	  ansåg	  styrelsen	  att	  det	  bästa	  är	  fysiska	  träffar.	  Per	  får	  dock	  i	  
uppdrag	  att	  titta	  på	  vilka	  alternativ	  som	  finns.	  	  

	  
§12	   Resa	  till	  Arboga	  (studiebesök)	  

I	  Arboga	  kommun	  har	  partierna	  hittat	  en	  samarbetsform	  som	  stoppade	  
Socialdemokraternas	  fleråriga	  maktmonopol.	  Carl	  och	  Anders	  ska	  åka	  till	  Arboga	  på	  ett	  
studiebesök	  för	  att	  träffa	  kommunstyrelsens	  ordförande	  den	  7	  december	  kl	  14.	  	  

	  
§13	   Rapport	  från	  möte	  om	  partiprogram	  9	  november	  	  

Den	  9	  november	  träffades	  delar	  av	  styrelsen	  hemma	  hos	  Anders	  och	  Elisabet	  för	  att	  
diskutera	  förslag	  på	  nytt	  partiprogram.	  Carl	  kunde	  ej	  närvara	  på	  mötet	  p.g.a.	  
föräldraledighet.	  Carl	  ska	  dock	  lämna	  sina	  synpunkter	  i	  efterhand.	  	  

	  
§14	   Övriga	  ärenden	  	   	  

Camilla	  tog	  upp	  frågan	  om	  digitalt	  utanförskap	  och	  att	  en	  del	  äldre	  personer	  saknar	  
kunskapen,	  förmågan	  och	  tekniken	  för	  att	  ta	  del	  av	  den	  digitala	  världen.	  Camillas	  
förslag	  är	  att	  TUP	  lägger	  en	  motion	  om	  detta.	  	  	  	  

	  
Det	  fanns	  inga	  övriga	  ärenden.	  
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§15	   Nästa	  möte/Avslutning	  

Nästa	  möte	  beslutades	  preliminärt	  till	  måndag	  15	  januari,	  kl	  18:30,	  på	  
Medborgarkontoret.	  

	  
Ordförande	  tackade	  alla	  närvarande	  och	  förklarade	  mötet	  avslutat.	  

	  
	  

Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  
	  
	   	  

Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm	  	  

	  
	  


